

Title (en)
Wall profile for a lamp support.

Title (de)
Wandprofil für Leuchenträger.

Title (fr)
Profilé mural pour support de lampe.

Publication
EP 0166942 A1 19860108 (DE)

Application
EP 85106269 A 19850522

Priority
CH 271284 A 19840604

Abstract (en)
1. Wall profile for an essentially horizontal installation direction for holding at least one lamp support (11) and having a contact rail channel (2), characterized by an arm (3) formed on the - relative to said installation direction - upper part of said contact rail channel (2) for the pivotable engagement of a lamp support (11) and by a bearing area (4) for supporting a support element (14) spaced from the engaging end of said lamp support (11) for adjusting different setting angles of said lamp support, whereby said arm (3) as well as said bearing area (4) extend essentially along the whole length of said wall profile.

Abstract (de)
Um einen Leuchenträger (11) mit verstellbarem Anstellwinkel längs der Profilausdehnung an einer beliebigen Stelle anzuordnen, besitzt das Profil (1) einen Stromschienenkanal (2) sowie einen oberhalb desselben angeordneten Profilabschnitt (3) für den schwenkbaren Eingriff eines Leuchenträgerendes (10). Ein Auflagebereich (4) wirkt mit einem Stützelement (14) am Leuchenträger zusammen, um die Einstellung des Anstellwinkels zu gestatten. An der Profilunterseite ist eine Nut (5) für die verschiebbare Aufnahme von Halteelementen (6) zum Aufhängen von Bildern oder anderen Gegenständen vorgesehen.

IPC 1-7
F21V 21/34

IPC 8 full level
F21V 21/34 (2006.01)

CPC (source: EP)
F21V 21/35 (2013.01)

Citation (search report)
• [AD] DE 537391 C 19311105 - SIEMENS AG
• [AD] DE 2759114 A1 19790712 - MARTENS GEB WEISS KARIN
• [AD] DE 574751 C 19330420 - SIEMENS AG

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0166942 A1 19860108; EP 0166942 B1 19890104; AT E39744 T1 19890115; CH 665899 A5 19880615; DE 3567264 D1 19890209

DOCDB simple family (application)
EP 85106269 A 19850522; AT 85106269 T 19850522; CH 271284 A 19840604; DE 3567264 T 19850522